
Zápis ze zasedání Správní rady Vysoké školy 

technické a ekonomické v Českých Budějovicích, 

Okruţní 10, 370 01 České Budějovice 

 

Zápis č. 2/2010 ze zasedání Správní rady VŠTE ze dne 1. 6. 2010 
č. j. VŠTE:2743/2010 

 

 

 

Přítomni: 

Ing. Miroslav Dvořák, Ing. Vladimír Jandík, Ing. Pavel Kaczor, Ph.D., Ing. Břetislav Kábele, 

Ing. Ivan Loukota 

Nepřítomni: 

Ing. Jaromír Slíva, MUDr. Petr  Pumpr, Ing. Pavel Dlouhý, prof. PhDr. Petr Matějů, Ph.D. 

 

 

Na zasedání bylo přítomno 5 platných členů Správní rady (tj. nadpoloviční většina 

z celkového počtu). Bylo konstatováno, že zasedání správní rady je usnášeníschopné. 

 

Za VŠTE: Ing. Marek Vochozka, Ph.D., Ing. Zdeňka Chmelová (tajemník SR) 

 

Program zasedání SR: 

1. volba předsedy SR a 1. místopředsedy 

2. schválení rámcového rozpočtu 

3. informace rektora 

4. různé 

 

Zasedání SR VŠTE zahájil 2. místopředseda Ing. Miroslav Dvořák. 

 

V úvodu zasedání seznámil přítomné s navrženým programem zasedání a vyzval členy SR 

k jeho případnému doplnění. Členové SR nevznesli k navrženému programu zasedání žádné 

připomínky.  

 

Usnesení č. U/1/2010/SR: členové Správní rady VŠTE schválili program zasedání SR 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŢEL SE: 0 

 

ad 1. Volba předsedy SR a 1. místopředsedy 

 

Nejprve bylo navrženo složení mandátní a volební komise, která dle Statutu SR VŠTE řídí 

volbu předsedy a místopředsedů správní rady. 

Návrh na složení: 

- Ing. Vladimír Jandík 

- Ing. Břetislav Kábele 

- Ing. Miroslav Dvořák 

 

Za předsedu mandátní a volební komise byl zvolen Ing. Vladimír Jandík. 

 



Usnesení č. U/2/2010/SR: členové Správní rady VŠTE volí za členy mandátní a volební 

komise Ing. Vladimíra Jandíka, Ing. Břetislava Kábele, Ing. Miroslava Dvořáka. 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŢEL SE: 0 

 

Předseda mandátní volební komise Ing. Vladimír Jandík vyzval členy SR k diskuzi o návrhu 

na předsedu a pozici místopředsedů správní rady. Z diskuze členů vyplynulo následující: 

 

Na předsedu SR byl navržen Ing. Ivan Loukota 

na 1. místopředsedu byl navržen: Ing. Miroslav Dvořák 

na 2. místopředsedu byl navržen: Ing. Pavel Kaczor, Ph.D. 

 

Usnesení č. U/3/2010/SR: členové Správní rady VŠTE volí za svého předsedu Ing. Ivana 

Loukotu. 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŢEL SE: 0 

 

Usnesení č. U/4/2010/SR: členové Správní rady VŠTE volí za svého 1. místopředsedu Ing. 

Miroslava Dvořáka 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŢEL SE: 0 

 

Usnesení č. U/5/2010/SR: členové Správní rady VŠTE volí za svého 2. místopředsedu Ing. 

Pavla Kaczora, Ph.D. 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŢEL SE: 0 

 

Předseda a oba místopředsedové byli zvoleni na dvouleté funkční období, jak vyplývá ze 

Statutu Správní rady VŠTE. 

 

ad 2. Schválení rámcového rozpočtu 

 

Nově zvolený předseda správní rady Ing. Loukota se ujal vedení zasedání. Vyzval pověřeného 

rektora ke sdělení informací k předloženému rozpočtu.  

 

Pověřený rektor Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D podal informace, týkající se předloženého 

rámcového rozpočtu VŠTE (příloha č.1 zápisu).  

- V tuto chvíli ještě není zcela známa příjmová část rozpočtu (chybí příjmy dle 

ukazatele F).  

- Rozpočet je sestaven jako vyrovnaný.  

- I s tímto objemem finančních prostředků je možné nabrat plánovaný počet studentů. 

- Připravují se další avizované akreditace.  



- Konečný rozpočet bude pravděpodobně předložen po jmenování nové reprezentaci 

ministerstva.  

 

Usnesení č. U/6/2010/SR: členové Správní rady VŠTE berou na vědomí předložený 

rámcový rozpočet VŠTE 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŢEL SE: 0 

 

 

ad 3. Informace pověřeného rektora o situaci VŠTE 

- podány informace, týkající se dopisu prof. Růžičky z MŠMT a následujících reakcí  

- VŠTE očekává vyjádření MŠMT 

- VŠTE se nadále hodlá soustředit na akreditaci nových oborů Doprava a regionální 

rozvoj a oboru Strojírenství. 

- Zdůraznění potřeby technických oborů v jihočeském regionu 

- v rámci celoživotního vzdělávání se na VŠTE bude vzdělávat cca 300 studentů (v 

současné době není jasná metodika z MŠMT, kolik je povolený počet studentů)  

 

Členům SR VŠTE bylo předloženo Stanovisko Jihočeského kraje k záměru zrušení VŠTE - 

Usnesení ze zasedání Rady kraje (Usnesení č.532/2010RK-42 – příloha č.2 zápisu), 

vyjadřující podporu existence VŠTE a nesouhlas se záměrem MŠMT. 

 

Usnesení č. U/7/2010/SR: členové Správní rady VŠTE berou na vědomí informace podané 

pověřeným rektorem o situaci na VŠTE a vyjadřují podporu technickému zaměření VŠTE 

na úkor ekonomické sekce. 

Hlasování členů: 

PRO: 5 

PROTI: 0 

ZDRŢEL SE: 0 

 

 

ad 4. Různé 

Nikdo z přítomných neměl další příspěvky do jednání. 

Předseda SR poděkoval všem přítomným a ukončil 2. zasedání SR VŠTE v roce 2010. 

 

 

V Českých Budějovicích dne 1. 6. 2010 
Zapsala: Ing. Chmelová Zdeňka 

tajemník SR VŠTE 

 

 

          

       Ing. Ivan Loukota, předseda SR VŠTE, v.r. 

       
 

Přílohy: 

- rámcový rozpočet VŠTE 

- Stanovisko Jihočeského kraje k záměru zrušení VŠTE 

- prezenční listina  


